

招生对象：初学者(新学员)

- 课程时段： 2020年12月7日至12月18日(共10天)
- 时间： 星期一至五(两个星期)
下午1点至下午3点
- 地点： 乌鲁班丹联络所, 170 锦茂路, #06-10, 新加坡 279621
- 课程费用： 10天 \$400 (一个班最多八位学员)
- 教练： 康占斌 职业六段(华文课)

课程内容：	围棋的起源与历史	围棋规则
	基本死活	基本吃子技巧
	基本对杀技巧	如何下完一盘棋

通过 10 天的快捷课程丰富假期生活并掌握初级围棋技巧。学生将能直接参加今年一月份的初级下班。

网站： www.thegoacademy.com.sg	联络号码： 66357071, 91990946	电邮： info@thegoacademy.com.sg
--------------------------------	-----------------------------	---------------------------------



康占斌

职业六段 (总教练)

康占斌拥有中国围棋协会颁发的六段职业段位证书。1983年至1991年正式进入中国国家围棋队，曾在新加坡围棋协会担任总教练，康占斌已有长达二十多年的教棋经验。除此之外，康占斌老师分别在1981年，中国举办的“缅怀杯”职业快棋比赛中与2007年，泰国举办的东南亚运动会围棋项目中，取得金牌。康占斌丰富的下棋和教棋经验让他栽培了许多新加坡围棋国手。他曾在新加坡国立大学，华侨中学，莱佛士书院，莱佛士女中，南洋小学，南华小学和南华中学担任围棋教练。

报名链接: <https://forms.gle/KPoWu6BD9u3SMATz8>



(扫二维码报名)





Holiday Elementary Intensive Camp

Main Centre

Target Audience: Beginner (new student)

- Date: 7th to 18th December 2020
(10 days camp)
- Schedule: 1pm to 3pm
Monday to Friday for 2 weeks
- Address: Ulu Pandan Community Club, 170 Ghim Moh Road,
#06-10, Singapore 279621
- Fees: \$400 (maximum of 8 students per class)
- Coach: Kang Zhan Bin, Professional 6 Dan
(Chinese Class)

Class Content:

Origins and history of GO	Rules of GO
Basic Life and Death	Basic Capturing Techniques
Basic Capturing Race Technique	How to complete a game

Students will be able to enrich their school holiday and master the elementary level techniques through the 10 days intensive camp. Upon completion of the camp, students will be able to progress to Elementary Level 2 in the January Semester.

Website: www.thegoacademy.com.sg	Tel: 66357071, 91990946	Email: info@thegoacademy.com.sg
-------------------------------------	----------------------------	------------------------------------



Kang Zhan Bin

Professional 6 Dan (Head Coach)

Mr Kang Zhan Bin is the head coach of The Go Academy and is a certified 6 Dan professional GO player by the Chinese Weiqi Association. He has been the head coach of Singapore Weiqi Association for more than 20 years.

He has won the "Mian Huai Cup" professional competition held in China in 1981. He is also the SEA GAMES Gold Medallist Go player in the year 2007 held in Thailand. Mr Kang has over 20 years of teaching experience in GO and has groom many top players in Singapore. He has taught in schools such as National University of Singapore, Hwa Chong High School, Raffles Girls School, Nanyang Primary School and Nanhua Primary and High School.

Registration Link: <https://forms.gle/KPoWu6BD9u3SMATz8>



(Scan QR code to register)

